
Referat af brugerrådsmødet 24-6-2024. 

Tilstede, Sarah, Lars, Camilla, Ole, Charlotte, Lotte og Ulla 

 

ARC – Ridecentret oplyser at rideskolen snart går på ferie. Stævnet gik godt. Der holdes i år 3 
ridelejre i sommerferien, hvorefter hestene kommer på græs. 

Pt er der 4 tomme bokse. 

Der er stadig en halv sygemelding, så holdfordeling mv. revurderes løbende.  

 

ARK – Lars oplyser at man forventer at der holdes et Trec stævne efter sommerferien. Han 
spørger ind til regler for booking af ridehus. Vi aftaler at vi tager det op på næste møde, da de 
måske skal revurderes.  

Der er pt. problemer med at al for mange sodavand forsvinder, så man revurderer om det skal 
være muligt at købe sodavand. 

Man ser samtidig om det er muligt at ændre navn på mobilpay, da nogle får sendt til ARC i 
stedet. 

Der er kommet nyt vandingsanlæg i ridehuset og pt. vandes der hver anden dag. 

I sommerferien skal staldene vaskes ned – 3 stalde i alt. Charlotte køber ind til dette samt 
maling. 

Der spørges ind til også at få lavet et naturspring, som også kan bruges i forbindels med TREC. 

Camilla (rideskolerytter) har ikke noget at fortælle eller spørge om, men synes at rideskolen 
kører fint. 

Thor fra Kommunen har været på besøg hos bestyrelsen, så man evt. kan tage brug af ham, hvis 
der opstår noget som bestyrelsen kan blive i tvivl om. 

Sarah er ved at planlægge kondibanko – nærmere følger. 

Vi havde en god dialog om evt. lave et åbent hus – hvad skal vi evt. vise og hvad er det vi gerne vil 
markedsføre eller blot invitere borgere forbi til ? 

På brugerrådets vegne 

Ulla 

Der indkaldes til nyt møde efter ferien.    

       


